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Geachte heer Bruins,  

Met veel belangstelling nam ik kennis van de internetconsultatie Wet BIG II. Deze beoogde 

wetswijziging regelt o.a. de opname van mijn beroep, orthopedagoog generalist, in de Wet BIG. 

 Dit onderdeel van de wetswijziging is voor mij heel belangrijk en ondersteun ik van harte. Graag wil 

ik u laten weten wat het voor mij en mijn cliënten concreet betekent als de orthopedagoog generalist 

een artikel 3 beroep in de Wet BIG wordt. Het beroep orthopedagoog generalist kenmerkt zich door 

expertise op het gebied van het herstellen en benutten van opvoedingsrelaties om de gezondheid en 

kwaliteit van leven van personen in een pedagogische afhankelijkheidsrelatie te behouden en te 

bevorderen.  

Als orthopedagoog-generalist ben ik opgeleid tot een bevoegd en bekwaam diagnosticus en 

behandelaar. Ik heb een opleidingsniveau vergelijkbaar met dat van een GZ-psycholoog kind en 

jeugd. Wanneer een gezin echter met mij in zee wil gaan, omdat ze gebruik wil maken van mijn 

kennis en expertise en mij als een bekwaam beroepsbeoefenaar ervaren, moet regelmatig 

geconcludeerd worden dat ik de zorg niet kan gaan bieden omdat de zorg die ik bied niet vergoed 

wordt door de zorgverzekeraar die zij hebben. Dit omdat ik geen BIG-registratie heb. Wanneer 

ouders zelf de kosten niet kunnen betalen, kan ik de zorg uiteindelijk niet bieden. Terwijl deze 

ondersteuning aansluit bij hun wens. Als ik BIG-geregistreerd ben kan ik de ondersteuning wel 

bieden.  

Als orthopedagoog-generalist ben ik opgeleid tot een bevoegd en bekwaam diagnosticus en 

behandelaar. Ik heb een opleidingsniveau vergelijkbaar met dat van een GZ-psycholoog kind en 

jeugd. In de GGZ is op het moment een grote vraag naar behandelaren. Op dit moment zijn de 

vacatures gericht aan alleen GZ-psychologen (kind en jeugd) aangezien een BIG registratie een harde 

eis is. Dit terwijl ik een vergelijkbaar opleidingsniveau heb, en voldoe aan alle andere eisen en 

expertise die er gevraagd worden. De enige reden dat ik niet in aanmerking kom voor deze functies is 

dat ik geen BIG registratie heb. Dit zorgt er voor dat vele bevoegde en bekwame professionals buiten 

boord vallen en er aan de andere kant een tekort is aan goede behandelaren. Jammer en onterecht. 

Als ik een BIG-geregistreerde orthopedagoog zou zijn zou ik een contract kunnen afsluiten met mijn 

gemeente en zo zorgen voor continuïteit in de zorg. Hoewel jeugdhulp mag worden verzorgd door 

zowel BIG- als SKJ-geregistreerde professionals, zijn er nog gemeenten die vanaf januari 2018 alleen 

contracten afsluiten met BIG-geregistreerde professionals. Sommige van mijn cliënten, die ik tot nu 

toe tot volle tevredenheid behandelde moeten dan op zoek naar iemand anders en daar weer 

helemaal opnieuw hun verhaal vertellen. - naast het verzorgen van de integrale en inhoudelijke 

afstemming van de begeleidings-, en behandelplannen zou ik deze ook zelf ondertekenen voor de 



cliënten die ik behandel of begeleid, en hiervoor niet meer langs mijn BIG-geregistreerde collega 

hoeven gaan.  

Als het beroep van orthopedagoog-generalist BIG geregistreerd zou zijn, zou ik als orthopedagoog de 

erkenning krijgen die het beroep verdient. Als orthopedagoog heb ik een bepaalde expertise die 

bijzonder veel bijdraagt aan de zorg voor kinderen en hun systeem.  

Het systeemgerichte denken en handelen, en het preventief opvoedingsondersteuning en coaching 

bieden aan ouders en leerkrachten horen hier onder anderen bij. En ondanks dat ik als 

orthopedagoog-generalist hierdoor een belangrijke bijdrage kan leveren in de zorg voor kinderen en 

hun systeem, moet ik ondervinden dat ik deze expertise niet altijd in kan zetten, puur door huidige 

regelgeving met betrekking tot een BIG-registratie. Niet omdat ik de ervaring en expertise mis.  

Ik hoop dat ik hiermee heb kunnen illustreren waarom het zo belangrijk is dat de orthopedagoog 

generalist in de Wet BIG wordt opgenomen!  

 

Met zeer veel belangstelling zal ik het verdere traject van dit wetsvoorstel dan ook volgen.  

 

Met vriendelijke groet, 

Drs. Anja Marks, 

NVO Orthopedagoog-Generalist en supervisor 


